## 基督教宣道會錦綉幼稚園通告(第 21 / 22-55 號) 有關更換夏季校服事宜

## 敬啟者:

本校定於 2022 年 5 月 3 日(星期二)起更換夏季校服,各學生須穿著全套整齊夏季校服回校(星期一、三、五穿著校服、白色襪及黑色皮鞋;星期二、四穿著運動服、白色襪及白色運動鞋)。凡需購買夏季校服者,請於辦公時間內到 D 座校舍購買。以上各項請各位家長垂注。

## 夏季校服價目如下:

男裝校服 : \$128

女裝校服 : \$128

運動服:\$108

此 致

貴家長

基督教宣道會錦綉幼稚園

校長:

林琼美

2022年4月29日

C. & M. A. Fairview Park Kindergarten Notice(21/22-55) The change of summer school uniform

29<sup>th</sup> April, 2022

Dear Parents:

The school is scheduled to change the summer school uniform from 3<sup>rd</sup> May, 2022 (Tuesday). All students must wear a full set of summer school uniforms (Monday, Wednesday, Friday wear school uniform, white socks and black leather shoes; Tuesday, Thursday wear sports uniform, white socks and white sneakers). Those who need to purchase summer school uniforms, please go to the school

building in Block D during office hours. Parents please pay attention to the above.

Summer uniform prices are as follows:

Men's school uniform: \$128

Women's school uniform: \$128

Sportswear: \$108

Yours sincerely,

Lam King Mei Helen

The Principal